
Zápis z valné hromady zapsaného spolku Canti di Praga, z.s.  
4. ledna 2017 

Restaurace Zlatá kovadlina, Komunardů 36, 170 00 Praha 7 
 
 
 
1. Valné hromady se zúčastnilo 24 členů zapsaného spolku Canti di Praga, z.s., dále jen 

spolek, z celkového počtu 41 platných členů a 1 nově přijatý člen. Valná hromada byla 
usnášeníschopná. 

 
 
2. Přijetí nových členů: 
 

Hlasování o přijetí Pro Proti Nehlasovalo 
Irena Hospoda Višňovská  24 0 0 
Terezie Sklenářová  24 0 0 
Kryštof Zrcek 24 0 0 

 
 
3. Valná hromada projednala a schválila povinnost uhradit veškeré finanční závazky vůči 

spolku do všech členů a to do 31. ledna 2017. Všichni, kdo do dnešní dne mají nějaké 
finanční nedoplatky budou vyzvání individuálně.  

 
Uhradit finanční závazky Pro Proti Nehlasovalo 
 25 0 0 

 

Valná hromada také rozhodla, že členům, kteří tak neučiní do stanoveném termínu,  k datu 
31. 1. 2017 členství zanikne.  

 
 
4. Valná hromada projednala a schválila zprávu o finančním hospodaření za rok 2016. 

Celkové příjmy – 236140,94 Kč; celkové výdaje – 180636,- Kč; hospodářský výsledek – 
55504,94 Kč. Vzniklá finanční rezerva bude použita na hrazení akcí v následujících 
sezónách. 

 
 
5. Valná hromada projednala zprávu revizora. Revizor neshledal v činnosti orgánů a funkcí 

spolku pochybnosti, nebyla vznesena žádná stížnost ani podnět k řešení. 
 
 
6. Valná hromada projednala umělecký záměr na následující rok a dala podnět k realizaci 

projektů: 19.4.2017 – velikonoční koncert, 28.6.2017 – zahradní slavnost, začátek 
listopadu 2017 – Requiem, prosinec 2017 – vánoční koncert.  

 
 
7. Valná hromada projednala návrh Katarzyny Krupky k jednotnému sborovému oblečení a 

požádala ji, aby připravila návrh vhodného oblečení včetně finanční analýzy nákladů. 
 
 
8. Valná hromada projednala návrh Petry Bouzkové k vytvoření reprezentativního CD k 25 

výročí založení sboru. Požádala Uměleckého vedoucího k návrh programu na CD a 
Reného Inquorta k přípravě rozpočtu na vytvoření CD. Pokud by se projekt odsouhlasil 
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k realizaci, je záměrem nahrát CD v několika frekvencích, aby bylo možné jej vydat před 
koncem roku. 

 
 
9. Valná hromada projednala návrh na zefektivnění zkoušek. Valná hromada odsouhlasila 

dodržování začátků zkoušek a chodit včas, prodloužené zkoušky do půl desáté před 
koncertem, zavedení nedělních zkoušek po třech týdnech, víkendové soustředění, zápis 
průběhu zkoušek. Sboristé se během zkoušky budou věnovat pouze pěvecké činnosti a 
nebudou se rozptylovat čtením a sledováním mobilních telefonů. 

 
 
10. Na výzvu tajemníka se budou všichni zabývat tvorbou nového kompaktního loga. Návrhy 

budou představeny na příští valné hromadě, kde bude vybrán vzor pro uveřejnění 
v médiích. 

 
 
 
 
 
V Praze dne 4. ledna 2017 
 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Jan Odstrčil    Ověřil: Ing. Michaela Dobešová 
 
 
 
Příloha: Prezenční listina valné hromady 
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